
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Sesja 

Protokół nr XI/2019 

XI Sesja w dniu 27 września 2019 r. 

 
Obrady rozpoczęto 27 września 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:27 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Jerzy Bajena 

2. Andrzej Borowski 

3. Mikołaj Car 

4. Jerzy Chilkiewicz 

5. Walenty Gałuszewski 

6. Mikołaj Kiryluk 

7. Alina Korszak 

8. Jan Kowalczuk 

9. Alina Kruk 

10. Albin Misiuk 

11. Stanisław Olszewski 

12. Jerzy Onacik 

13. Jerzy Pac 

14. Lucyna Tkaczuk 

15. Anatol Grzegorz Tymiński 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik nr 1 do protokołu. 

Osoby zaproszone i obecne na sesji: 

1. Raisa Rajecka – Wójt Gminy 

2. Anatol Filipiuk – Zastępca Wójta Gminy 

3. Nadzieja Sokołowska – Skarbnik Gminy 

4. Anna Żochowska – Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie 

Kościelnym 

5. Jan Wołosowicz – Radca Prawny 

6. Sołtysi Sołectw Gminy Bielsk Podlaski  

Lista obecności osób zaproszonych na sesję stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

 



 

1. Otwarcie sesji.                    
Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

Przewodniczący Rady Gminy Bielsk Podlaski  STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył  XI 

Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. Odczytał formułę dotyczącą ochrony danych osobowych 

w związku z obowiązującymi przepisami RODO oraz transmisji obrad. Głosowania radnych 

odbywały się za pomocą tabletów. Przewodniczący  poprosił radnych o potwierdzenie 

kworum poprzez wciśnięcie odpowiedniego przycisku na tablecie. 

Przypomniał, że ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. W sesji uczestniczyło 15 radnych, 

co stanowiło kworum do prowadzenia obrad rady gminy i podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Przewodniczący powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI odczytał propozycję porządku 

sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

4. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku 

szkolnym 2018/2019 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2019/2020. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2019 roku, o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu 

wykonania planu finansowego gminnej instytucji kultury za I półrocze 2019 roku. 

6. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

8. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Parcewo). 

9. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Ploski). 

10. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dot. sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2019 – 2023. 

11. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 



zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie 

międzysesyjnym od dnia 29 sierpnia 2019 r. do dnia 26 września 2019 r. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 

15. Wolne wnioski i informacje.  

16. Zamknięcie obrad.   

Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Porządek XI Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

Protokół został sporządzony i udostępniony radnym w formie elektronicznej oraz do wglądu 

w pok. Nr 113 Urzędu Gminy. Uwag do protokołu nie zgłoszono 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 29 sierpnia 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Protokół z X Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku 

szkolnym 2018/2019 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2019/2020. 

 Informacja stanowi Załącznik nr 4 do protokołu. 

Informację dot. funkcjonowania Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie 

Kościelnym przedstawiła Pani ANNA ŻOCHOWSKA – Dyrektor szkoły. Pani Dyrektor 

zaznaczyła, że jest po raz pierwszy na sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski, więc na początek 

przedstawiła się i poinformowała, że od 1 września 2019 r. pełni funkcję dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym. Pani Dyrektor przedstawiła 

sprawozdanie z działalności szkoły w minionym roku szkolnym, w którym m.in. 



poinformowała o:  liczbie uczniów w szkole, funkcjonowaniu oddziałów przedszkolnych, 

liczbie zatrudnionych nauczycieli w pełnym oraz niepełnym wymiarze  godzin, liczbie 

pracowników administracji i obsługi, licznych uroczystościach szkolnych, z których 

najważniejsza była poświęcona 100 rocznicy funkcjonowania szkoły. Podkreśliła 

zaangażowanie uczniów, rodziców oraz  nauczycieli szkoły przy licznym wsparciu 

sponsorów. Pani Dyrektor powiedziała o udziale uczniów szkoły w konkursach 

przedmiotowych na szczeblu wojewódzkim, w których uczniowie uzyskali tytuł laureata i 

finalisty oraz wyróżnienia i nagrody. Podała wyniki egzaminu ósmoklasisty, do którego 

uczniowie przystąpili po raz pierwszy. Podkreśliła, że wyniki egzaminu z matematyki na tle 

wyników osiągniętych w kraju,  województwie, gminie i powiecie były wysokie i 

przekraczały średnią. Omawiając przygotowanie szkoły do roku szkolnego 2019/2020, Pani 

Dyrektor poinformowała o zwiększeniu liczby uczniów o 5 osób. Podkreśliła rolę 

zatrudnionego nauczycieli świetlicy, który ma zapewnić opiekę nad uczniami oczekującymi 

na powrót do domu po zakończeniu zajęć lekcyjnych i przyjazd autobusów szkolnych. Podała 

kwalifikacje nowo zatrudnionych nauczycieli. Poinformowała również o przydzielonych 

godzinach dodatkowych dla uczniów potrzebujących wsparcia w nauce oraz dla uczniów 

uzdolnionych. Zapowiedziała zwiększenie liczebności oraz poszerzenie zasięgu terytorialnego 

organizowanych w tym roku szkolnym imprez i uroczystości oraz zwiększenie liczby 

wycieczek krajoznawczych.  Wskazała priorytety szkoły, jakimi są bezpieczeństwo uczniów 

oraz praca nad podniesieniem wyników nauczania. 

Pani Dyrektor zwróciła się do Rady Gminy oraz do Pani Wójt o podjęcie decyzji o 

wybudowaniu przy szkole w Lubinie Kościelnym boiska szkolnego, m.in. po to by nauczyciel 

mógł realizować podstawę programową na lekcjach wychowania fizycznego, a dzieci miały 

warunki do rozwoju fizycznego. Pani Dyrektor poprosiła o wsparcie w realizacji tego dużego 

i kosztownego przedsięwzięcia. Kolejnym priorytetem, o którym powiedziała pani Dyrektor 

jest budowa parkingu przy szkole, co ma zapewnić bezpieczeństwo uczniom, nauczycielom i 

rodzicom. Pani Dyrektor poinformowała o złożonych przez Nią do Policji wnioskach o 

wstawienie znaków ograniczenia prędkości. Potrzebne jest przejście dla pieszych oraz 

właściwe oznakowanie terenu przy szkole, brakuje wyznaczonych miejsc parkingowych, 

należy też zorganizować bezpieczne warunki do parkowania autobusów szkolnych. W 

planach szkoły jest również wykonanie monitoringu. Młodzi mieszkańcy Łubina Kościelnego 

chcieliby korzystać po zajęciach lekcyjnych z Sali gimnastycznej szkoły. Pani Dyrektor 

podkreśliła, że salę należy udostępnić mieszkańcom, ale po ustaleniu zasad korzystania z 

obiektu. Niezbędne jest też wykonanie zabezpieczenia sufitu przed zniszczeniem w postaci 

siatki. Koszt siatki wraz z montażem wynosi ok. 19 tys. zł. Na zakończenie swojej 

wypowiedzi Pani ANNA ŻOCHOWSKA poprosiła o uwzględnienie w miarę możliwości 

potrzeb szkoły w budżecie gminy na 2020 rok. 

Radni nie zgłosili pytań do Pani Dyrektor, a Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW 

OLSZEWSKI poinformował, że informacja o Szkole Podstawowej w Augustowie została 

przedstawiona przez Dyrektora JERZEGO ŻMIEŃKO na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dniu 25 września 2019 r.  

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  odnosząc się do przedłożonej informacji 

stwierdził, że po zmianie obowiązujących przepisów prawa oświatowego, w informacji 

powinny znaleźć się wyniki nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez Podlaskiego 

Kuratora  Oświaty. Radny  zwrócił uwagę, że w przyszłym roku należałoby przypilnować, 

aby taka informacja została zawarta w informacji. 

Nikt z radnych więcej nie zabrał głosu, informacja została przyjęta. 



 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2019 roku, o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu 

wykonania planu finansowego gminnej instytucji kultury za I półrocze 2019 roku. 

Informacja stanowiąca  Załącznik nr 5 do protokołu została przekazana wszystkim radnym. 

Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag, a Regionalna Izba Obrachunkowa w Białymstoku 

wydała pozytywną opinię. Radni nie wnieśli żadnych uwag i pytań, informacja została 

przyjęta do wiadomości.  

 

6. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

Wniosek wraz z projektem uchwały stanowiący Załącznik nr 6 do protokołu, został 

przekazany wszystkim radnym. Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag. Wniosek wraz z 

uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały, po 

czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła  

Uchwałę Nr XI/80/2019 

z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
Uchwała stanowi Załącznik nr 7 do protokołu 
 

7. Powzięcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wniosek wraz z projektem uchwały stanowiący Załącznik nr 8 do protokołu, został 

przekazany wszystkim radnym. Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag. Treść wniosku wraz 

z uzasadnieniem odczytał Przewodniczący Rady Gminy. Pytań nie zgłoszono, więc 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 



Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła  

Uchwałę Nr XI/81/2019 

z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie  wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
 Uchwała stanowi Załącznik nr 9 do protokołu 
 

8. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Parcewo). 

Wniosek wraz z projektem uchwały stanowiący Załącznik nr 10 do protokołu, został 

przekazany wszystkim radnym. Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag. Treść wniosku wraz 

z uzasadnieniem odczytał Przewodniczący Rady Gminy. Pytań nie zgłoszono, więc 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Parcewo). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła  

Uchwałę Nr XI/82/2019 

z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski.  

 
 Uchwała stanowi Załącznik nr 11 do protokołu 

 

9. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Ploski). 
Wniosek wraz z projektem uchwały stanowiący Załącznik nr 12 do protokołu, został 

przekazany wszystkim radnym. Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag. Treść wniosku wraz 

z uzasadnieniem odczytał Przewodniczący Rady Gminy. Pytań nie zgłoszono, więc 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Ploski). 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła  

Uchwałę Nr XI/83/2019 

z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski.  

 
 Uchwała stanowi Załącznik nr 13 do protokołu 

 

10. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dot. sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2019 – 2023. 

Wniosek wraz z projektem uchwały stanowiący Załącznik nr 14 do protokołu, został 

przekazany wszystkim radnym. Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag. Treść wniosku wraz 

z uzasadnieniem odczytał Przewodniczący Rady Gminy. Pytań nie zgłoszono, więc 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dot. sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy Bielsk Podlaski 

na lata 2019 – 2023..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła  

Uchwałę Nr XI/84/2019 

z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie  przeprowadzenia konsultacji społecznych dot. sporządzenia 

Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy Bielsk Podlaski na lata 2019 – 

2023. 
 Uchwała stanowi Załącznik nr 15 do protokołu 

 

11. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. 

Wnioski Wójta Gminy wraz z projektem uchwały stanowiący Załącznik nr 16 do protokołu, 



zostały przekazane wszystkim radnym. Projekt uchwały uzgodniono z Zarządem Oddziału 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Bielsku Podlaskim. Treść wniosku wraz z 

uzasadnieniem odczytał  Przewodniczący Rady Gminy. Pytań nie zgłoszono, więc 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, 

Mikołaj Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław 

Olszewski, Jerzy Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy Bielsk Podlaski przyjęła  

Uchwałę Nr XI/85/2019 

z dnia 27 września 2019 r. 

w sprawie  zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski..  
 Uchwała stanowi Załącznik nr 17 do protokołu 

 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie 

międzysesyjnym od dnia 29 sierpnia 2019 r. do dnia 26 września 2019 r. 

Przed przedstawieniem sprawozdania Wójt Gminy RAISA RAJECKA odniosła się do 

wypowiedzi radnego ANATOLA GRZEGORZA TYMIŃSKIEGO w sprawie informacji o 

realizacji zadań oświatowych. Odczytała przepis ustawy Prawo oświatowe, zawierający 

elementy, jakie ta informacja ma zawierać. Pani Wójt potwierdziła fakt zmiany przepisów w 

tym zakresie. Zwracając się do dyrektorów szkół o przygotowanie informacji, poproszono o 

uwzględnienie tych zagadnień (tj. dotyczących wyników nadzoru pedagogicznego) w 

opracowanych materiałach. Pani Wójt poinformowała, że w obu szkołach w roku szkolnym 

2018/2019 nie było sformułowanych wniosków z nadzoru pedagogicznego. Kontroli 

Kuratorium Oświaty nie było, więc dyrektorzy w swoich informacjach w tej sprawie nie   

wypowiedzieli się. Pani Wójt przyznała, że być może w przedłożonych informacjach zabrakło 

jednego zdania stwierdzającego brak kontroli i wniosków z nadzoru pedagogicznego.. 

Niemniej jednak podziękowała radnemu za sprawowanie nadzoru nad szkołami również w 

gminie. 

W dalszej kolejności Pani Wójt przystąpiła do przedstawiania sprawozdania z działalności w 

okresie międzysesyjnym, które stanowi Załącznik nr 18 do protokołu Dodatkowo 

poinformowała o przekazanych radnym zaproszeniach na spotkanie dot. przebiegu nowej 

drogi S19, jakie odbędzie się 2 października br. w hotelu UNIBUS. 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 



W związku z brakiem interpelacji nie było odpowiedzi. 

 

15. Wolne wnioski i informacje. 

W powyższym punkcie głos zabrali: 

- Zastępca Wójt Gminy ANATOL  FILIPIUK, który poruszył temat dot. realizacji  na terenie 

Bielska Podlaskiego sieci gazociągu. Taka inwestycja będzie również realizowana w 

Augustowie i Parcewie. Radna z Widowa poprosiła, aby skontaktować się z firmą realizującą 

tę inwestycję w celu uzyskania informacji, w jaki sposób są kwalifikowane miejscowości do 

podłączenia sieci. Jest możliwość zorganizowania  spotkania z sołtysami, radnymi. Po 

ustaleniu terminu, stosowna informacja zostanie przekazana zainteresowanym  

- Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI, który odniósł się do wypowiedzi Pani Wójt w 

sprawie informacji oświatowej. Wyjaśnił, że nie sprawuje nadzoru pedagogicznego nad 

szkołami, nadzór taki sprawuje Podlaski Kurator Oświaty. Radny podkreślił, że ma prawo do 

informacji o wynikach tego nadzoru. Zauważył też, że nie jest  prawdą, że Kurator nie 

sprawował nadzoru pedagogicznego, ponieważ formą nadzoru jest też opiniowanie projektów 

arkuszy organizacyjnych i aneksów do nich. Ponieważ wszystkie arkusze organizacji szkół są 

opiniowane przez Kuratora Oświaty, więc dyrektorzy mogli o tym poinformować. Jeśli nie 

było żadnych kontroli, czy ewaluacji, to również dyrektorzy mogli o tym napisać.  

- Sołtys Sołectwa Pietrzykowo Wyszki, który zwrócił się z prośbą o uwzględnienie w 

budżecie 2020 roku budowy świetlicy wiejskiej w tym sołectwie. Istniejący budynek 

świetlicy nie nadaje się do użytku ze względu na stan techniczny. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA , odnosząc się do wystąpienia radnego Tymińskiego, 

zwróciła uwagę, że w swojej wypowiedzi zaznaczyła, że być może w informacjach 

dyrektorów szkół zabrakło stwierdzeń o braku kontroli ze strony Kuratorium Oświaty.  

- Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI zapewnił, że w przyszłości taka 

informacja zostanie wyegzekwowana. Dodatkowo poinformował, że mieszkaniec Gminy – 

Pan J.M. zwrócił się z prośbą o odczytanie na sesji Rady Gminy treści przesłanego przez 

Niego e-maila skierowanego do radnych. Tekst został odczytany przez radnego JERZEGO 

PACA i dotyczył wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy w dniu 27 sierpnia 2019 r. 

oraz braku zajęcia przez Radę Gminy stanowiska w sprawie uniemożliwienia nagrywania 

przebiegu posiedzenia komisji. Autor zwrócił się również z prośbą o spotkanie w sprawie 

współpracy przy opracowywaniu Lokalnego programu rewitalizacji.  

 

16. Zamknięcie sesji. 

O godz. 10. 27 Przewodniczący STANISŁAW OLSZEWSKI zamknął XI Sesję Rady Gminy 

Bielsk Podlaski. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy Bielsk Podlaski 

Stanisław Olszewski 

  

 

Przygotował(a): Ala Wawulska 



 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


